
březen 2008

Slovo úvodem

Otázky pro pana starostu

Je konec března, po Velikonocích a od minulého vydá-
ní zpravodaje se událo spoustu věcí, které vám chce toto 
číslo přiblížit. Upozorňuji na informace OÚ o odpadech 
a jarním úklidu – aby ta naše obec byla čím dál krásnější. 
Také si všimněte, že ještě máte možnost na lednických 
webových stránkách hlasováním vyjádřit své přání, jak 
se bude jmenovat nová ulice. Zašla jsem i do Jednoty 

a tam jsem společně s paní vedoucí chtěla  přijít na to, 
proč jsou někteří z vás s prodejnou nespokojeni. Jenomže 
paní vedoucí bylo nadřízenými sděleno, že nesmí po-
dávat informace, a mně se nepodařilo spojit s vedením 
Jednoty. Mohu jen slíbit, že se o kontakt ještě pokusím 
a v příštím čísle bych přinesla odpovědi na otázky, které 
vás zajímají.  

Mgr. Jana Pánková

1. Blíží se jaro a tím se dá očekávat větší návštěvnost, 
řešila  se nějak nová parkovací místa?

Počítáme s vytvořením nových parkovacích  míst na 
ulici 21. dubna. Budou zde vyznačena po vyřízení nut-
ných formalit.

2. Pro jaký název nové ulice se rozhodla Rada obce 
Lednice?

Název ulice dosud zůstává otevřený. Rada se pouze 
seznámila s výsledky ankety (nejvíce hlasů získal název 
„Bezručka“). V současné době  probíhá  ještě  internetová 
anketa na stránkách obce www.lednice.cz  (dosavadní 
výsledky jsou velmi těsné, překvapivě dost hlasů získává 
i dodatečně zařazený název ulice „Dlouhá“).

3. Ani sloupy umístěné jako bariéra proti vjezdu na 
novou silnici nezabránily řidičům vjíždět na ni mimo 
příjezdová místa, která jsou již upravena a oseta trávou.  
Jak se tato situace bude řešit dál? 

Umístění sloupů je samozřejmě provizorní a tedy do-
časné opatření. Vjíždění řidičů do slepých ulic je spíše 
otázkou zvyku a je snad otázkou času, než si navyknou 
na nové dopravní uspořádání. Na ulici Valtické se výhle-
dově počítá s možností omezeného průjezdu přes sloupky, 
které by bylo možné sklápět. Je možné, že budou muset 
následovat různá další opatření, kterými budeme reagovat 
na další vývoj a požadavky občanů obývajících jednotlivé, 
úpravou dotčené ulice.

4. Ještě pár slov ke kanalizaci.  
V současnosti probíhá výstavba na dvou funkčních 

celcích – Mikulovská a Václavkova a v Nejdku. Jsou  

téměř hotovy hlavní stokové sítě a postupně se realizují 
přípojky.  Realizace kanalizace znamená velké zatížení 
pro celé okolí, snažíme se pochopitelně, aby se tyto nega-
tivní dopady minimalizovaly, ale zcela jim předejít nejde. 
Jsem velmi rád, že jsou tyto problémy většinou našich 
občanů posuzovány věcně a  chci v této souvislosti také 
přislíbit, že jim i nadále budeme věnovat maximální po-
zornost.  Stavba ovšem není pouze o těchto projevech, 
musíme současně také sledovat všechny související 
záležitosti, které bohužel v projektech nejsou většinou 
řešeny, protože s vlastní kanalizací přímo nesouvisí. Na 
ulici Mikulovská to byly některé odbočky, na něž byly 
vzneseny požadavky teprve dodatečně, ale hlavně řešení 
děšťových vod, které budeme muset následně dořešit při 
stavbě chodníku, který v návaznosti na kanalizaci v této 
části oce považujeme za prioritu. V Nejdku dojde stavbou 
k rozrušení celé komunikace, s jejíž celkovou rekonstrukcí 
se bohužel v projektu nepočítá. V tuto chvíli tedy nejen 
jednáme s majitelem silnice, ale zadali jsme i dopracování 
podkladů pro celkové řešení. Snadnější, avšak  finančně 
náročnější,  bude řešení místních komunikací na ulici 
Václavkové. Vzhledem k tomu, že místní komunikace je 
v majetku obce, jsou úpravy nivelety vozovky a odvod 
dešťových vod v naší režii. Ušetří se pouze prostředky 
plánované na zapravení  rýhy po kanalizaci a je předpo-
klad, že se současně i vymění vodovodní přípojky. Přes-
to vyčíslené vícepráce představují částku přes 3 mil. Kč. 
Zbývající stavby by měly být zahájeny podle schváleného 
harmonogramu, tedy již v jarních měsících.
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Co se událo

Ve dnech 14. až 17. února 2008 se konal v celém areálu 
pražského Výstaviště v Holešovicích veletrh cestovního 
ruchu Holiday World 2008. Veletrhu se v letošním roce 
zúčastnilo 701 vystavovatelů ze 49 zemí světa a navštívilo 
jej více jak 30 tisíc návštěvníků. Na pražském výstavišti se 
prezentovaly kraje a turistické oblasti celé České repub-
liky, významné cestovní kanceláře i centrály cestovního 
ruchu. Veletrh nabízí nejširší kontraktační a informační 
možnosti pro odborníky a nejrozsáhlejší nabídku dovole-
ných pro laickou  veřejnost.  Oficiálním partnerem vele-
trhu se stalo Bulharsko, které v loňské sezóně navštívilo 
cca 160 tisíc Čechů. 

Lednice byla prezentována v rámci společného stán-
ku Lednicko – valtického areálu a města Břeclavi. První 
zahajovací den zpestřila svým vystoupením na stánku 
cimbálová muzika Notečka z Charvátské Nové Vsi. Led-
nicko – valtický areál lákal širokou veřejnost i odborníky 
na atraktivní spojení historických památek, přírody, cyk-
lotras a v neposlední řadě také vína. 

Dalšími místy, kde jsme svou nabídku mohli prezen-
tovat, byla expozice Českého dědictví UNESCO a jako 
každoročně prezentoval své turistické destinace (LVA je 
jednou z 5 destinací) také Jihomoravský kraj.

Veletrh cestovního ruchu Holiday World 2008

Dne 22. 2. 2008 se konala v kulturním domě v Bulha-
rech výroční členská schůze Svazu postižených civilizač-
ními chorobami Základní organizace Lednice-Bulhary.

Výroční členskou schůzi zahájil a vedl dlouhodobý 
předseda této organizace pan Jiří Ondrák. Členové byli 
seznámeni s činností organizace v uplynulém roce a 
s plánem činností na rok 2008. Čestnými hosty byli čle-
nové družební organizace ze Slovenské Trnavy, za obec 
Bulhary pan starosta Pavel Lebloch a za obec Lednice 
pak předseda komise Rady obce Lednice pro kulturu, 
cestovní ruch, lázeňství a na podporu zájmové činnosti 
pan Jan Vodáček.

Po skončení oficiálního programu se podávalo občer-
stvení, které zajistily členky organizace. Ty také měly 
plné ruce práce s jeho přípravou a servírováním po 
dobu schůze. Poté se již tradičně rozjela taneční hudba 
a schůze plynule přešla v kulturní akci, která se může 
směle rovnat ke kterékoliv plesové zábavě.

Je mi ctí, že jsem mohl i já alespoň trochu pomoci za-
jištěním ozvučení v oficiální části této akce, a přeji všem 
členům této velmi aktivní organizace, aby se jim podařilo 
jejich plán práce na rok 2008 zvládnout co nejlépe a těším 
se na shledání s nimi opět v příštím roce.

Zdeněk Loukota, jednatel kulturní komise

Výroční schůze Svazu postižených 
civilizačními chorobami
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Lednicko – valtický areál obsadil šestnácté místo 
v soutěži o Nejatraktivnější místo v České republice. 
Rozhodli o tom čtenáři časopisu Travel in the Czech Re-
public z vydavatelství Mladé fronty. Časopis Travel in 
the Czech republic vyhlásil již druhý ročník čtenářské 
ankety o nejatraktivnější místo České republiky v roce 
2007 v polovině listopadu loňského roku. Až do uzávěr-
ky hlasování, která byla k 31. lednu 2008, se objevilo na 
anketních lístcích celkem 328 obcí a měst z celé České 
republiky. Připomeňme, že časopis se věnuje cestov-

nímu ruchu, vychází v česko-anglické mutaci a 40% 
jeho nákladu je distribuováno v zahraničí. Slavnostní 
vyhlášení výsledků proběhlo na veletrhu cestovního 
ruchu Holiday World 2008 14.2.2008, přímo na prknech 
Goja music hall na pražském Výstavišti. Za Lednicko-
-valtický areál převzal certifikát předseda Dobrovolného 
svazku obcí Lednicko-valtický areál RNDr. Libor Kabát, 
který zároveň připomněl, že Lednicko-valtický areál se 
umístil jako jediná oblast ČR. Ostatními umístěnými jsou 
pouze jednotlivá města.

Nejatraktivnější místo České republiky v roce 2007

Rybářský kroužek se koná  každých 14 dní a navště-
vuje jej kolem 12 dětí. Při setkávání rybářské mládeže se 
s ohledem na jejich věk zaměřujeme na  získávání zna-
lostí v oblasti rybářské legislativy. Tzn. znalosti základů 
zákona o rybářství a s ním souvisejících prováděcích vy-
hlášek .Dále se snažíme děti zdokonalovat v poznávání 
jednotlivých druhů ryb a jiných vodních živočichů. Taktéž 
klademe důraz na etiketu rybaření a šetrné zacházení 
s ulovenou rybou.

V zimních měsících se scházíme v jedné ze tříd ZŠ 
v Lednici, kde se rybářská mládež zdokonaluje nejen 
teoreticky, ale i prakticky. Jako příklad mohu uvést 
navazování háčků, výrobu splávků, woblerů, montáží, 
vázaní mušek atd.

V měsíci březnu každoročně navštěvujeme Veletrh ry-
bářských potřeb v Brně, na který se děti vysloveně těší. 
Jakmile je k nám počasí jen trochu příznivější, trávíme 

s kroužkem veškerý čas na rybách. 
V jarním období se někteří naši členové účastní 

Něco málo o činnosti
rybářského kroužku mládeže v Lednici
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dětských rybářských závodů a to nejen v Lednici, ale 
i v blízkém okolí. Tak jako vždy i letos dodržujeme vy-
hlášenou tradici a poskytujeme dětem vstupné, tombolu 
i občerstvení zdarma.  

Před letními prázdninami pořádáme pro naši mládež 
týdenní rybářské soustředění na některém z rybářských 
revírů, kde se pořádá spousta zajímavých a naučných 
akcí, které mají u dětí značný úspěch.

Na závěr bychom chtěli poděkovat Obci Lednice 
a všem, kteří se nemalou měrou každoročně podílí na 
provozu rybářského kroužku a umožňují tak naší mládeži 
prožít nevšední zážitky ze sportovní rybařiny.

Na případné informace o RK si můžete zavolat na 
mob.607 987 068

Za vedoucí RK mládeže  Fibingr Josef, Hejmala Michal
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Tanečníci skupiny country tance z Lednice, která vy-
stupuje pod jménem "Lepší už to nebude”, byli požádáni, 
aby vystoupili 8. března na slavném Country bálu ve Staré 
Břeclavi. Už to, že si jejich umění všimli i za hranicemi 
domovské obce, považují za ocenění pravidelného tvrdé-
ho tréninku pod vedením své umělecké vedoucí Ivany 
Toncrové. Jejich vystoupení bylo velmi vřele přijato a 
spolu s hudební skupinou CWB a cowboyi a tanečnicemi 
ze širokého okolí přispělo k dobové atmosféře Country 
bálu.

O naše tanečníky je zájem!

Dobrý den!
Rádi bychom poděkovali místní organizaci KDU-

-ČSL v Lednici, firmě Hippoklub Lednice a panu Janu 
Vodáčkovi za velkorysý dar našim country tanečníkům 
z řad dětí i dospělých. Posloužil k zakoupení nového 
CD přehrávače, který byl již vskutku zapotřebí. Člen-
ka našeho souboru paní Ludmila Jelínková se svěřila 
panu Vodáčkovi s touto potřebou a ten nelenil a sehnal 

Na této soutěži náš oddíl reprezentovali Bronislav 
Šlichta v kat. do 60 kg a Michal Sicha v kat. do 67,5 kg. Byla 
to postupová soutěž na mistrovství České republiky.

Bronislav Šlichta opět měl za největšího soupeře Bro-
nislava Tvrdoně z Pohořelic. Ve dřepu dal náš Broňa 145 
kg, stejně jako jeho soupeř. Benchpressy byly ten den osu-
dovou disciplínou pro oba naše závodníky. Broňa měl 
základ 90 kg, tuto hmotnost zvládl. Potom jsme nahlásili 
100 kg. Tato váha byla ale nad jeho síly. V mrtvých tazích 
dal 187,5 kg. V celkovém součtu to znamenalo 422,5 kg 
v trojboji, 1. místo v kategorii. Bohužel postupový limit 
na republiku v mužích Broňovi utekl o 5 kg. Broňa se 
nám letos představí ještě na mistrovství České republiky 
juniorů 6. 4. 2008 v Mělníku.

Michalu Sichovi se tentokrát soutěž moc nepovedla. Ve 
dřepu zvládl 175 kg. V benchpressu měl základ 102,5 kg. 
Tuto váhu zvládl s přehledem.

Další pokus byl na 112,5 kg, ale Michal bohužel tuto 
hmotnost ani jednou nezvedl. V mrtvých tazích si Michal 
zapsal 190 kg. Zkoušel 197,5 kg, ale činku v horní pozici 
nedotáhl a pokus byl neplatný. Celkový součet byl 467,5 
kg a 2. místo v kategorii. Michalovi tak utekl postupový 
limit o 5 kg a mistrovství ČR se nezúčastní.

Michal Sicha, vedoucí oddílu silového trojboje
TJ Moravan Lednice

Mistrovství Moravy a Slezska mužů
v silovém trojboji Krnov 1. 3. 2008

Poděkování

v krátkém čase sponzory tohoto daru. Takže ještě jed-
nou všem moc děkujeme!

Malí i velcí tanečníci country z Lednice

Na této soutěži náš oddíl premiérově reprezentoval Jan 
Hubáček a to v kategorii do 100 kg. Je nutné podotknout, 
že Honza startoval v nejpočetnější a nejnabitější katego-
rii celé soutěže. Svoji první soutěž zvládl na jedničku. 
Základní pokus byl 155 kg. Poté jsme nahlásili 165 kg. 
Honza tuhle hmotnost s přehledem vytlačil a k dalšímu 
pokusu jsme nahlásili 170 kg. I tento pokus byl platný. 
Souboj o medaile v této kategorii byl velice dramatický. 
Tři závodníci na tom byli výkonnostně velice podobně a 
rozhodoval každý kilogram a tělesná hmotnost soutěží-
cích. Bohužel tento fakt byl v neprospěch našeho závod-

níka. Honza byl nejtěžší v kategorii. Jeho hmotnost byla 
99,9 kg . Jeho soupeři, kteří taktéž vytlačili 170 kg, byli 
lehčí a obsadili 2. a 3. místo. Náš závodník byl tedy 4.
Tuto soutěž bych hodnotil velice pozitivně. Honza si udě-
lal osobní rekord a výrazně zasáhl do pořadí soutěže. 
Jinak soutěž byla velice dobře organizačně zvládnuta. 
Panovala tam příjemná a přátelská nálada. Rádi se do 
Ostravy budeme vracet.

Michal Sicha, vedoucí oddílu silového trojboje 
TJ Moravan Lednice

Mistrovství Moravy v benchpressu Ostrava 14. 3. 2008
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Pozvání

Módní přehlídka
Datum:  5. 4.
Místo konání: budova lázní Lednice
Organizátor: Lázně Lednice, Obec Lednice
Kontakt: +420 519 304 811

Pálení čarodějnic
Datum:  30.4.
Místo konání: Nejdek
Organizátor: M.N.O. Vodáci Nejdek, Obec Lednice

Kulturní akce na měsíc duben

Přihlašovadlo na místní výstavu vín – Zámecká jízdárna v Lednici dne 3. 5. 2008
Jméno a adresa výrobce, dovozce:     Telefon, fax:
Do soutěže přihlašujeme tato vína:

Číslo šarže Odrůda, název vína Přívlastek Ročník Pozn.

V ..............................................       dne.......................................    ................................................ 
             Podpis 

Český zahrádkářský svaz ZO Lednice a Obec Lednice
si Vás dovoluje pozvat na

Místní ochutnávku vín s hodnocením,
která se koná dne 3. 5. 2008 v 10.00 hod. 

v Zámecké jízdárně v Lednici

Věříme, že máte zájem reprezentovat svou celoroční práci a představit její výsledek na naší výstavě. 

Prosíme o připravení vzorků vín vždy od každého vzorku po dvou lahvích. 

Lahve dodáme, nebo si je můžete od 1. 4. 2008 vyzvednout v INFORMAČNÍM CENTRU v Lednici. 

Vzorky budeme od Vás zpětně odebírat od 7. do 19. dubna 2008
opět na INFORMAČNÍM CENTRU v Lednici. 

Vzorky prosím čitelně označte. 

Degustace se koná 26. 4. 2008 v 9.00 hod
ve Velké zasedací místnosti Obecního úřadu v Lednici. 

Jménem organizačního výboru Vám předem děkujeme za vaši účast.
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Zajímáte se o dění v Lázních Lednice? Pokud ano, 
můžeme Vám nabídnout pohled do zákulisí. V roce 2007 
od dubna do prosince navštívilo lázně 4270 hostů. V le-
tošním roce máme již za leden a únor stav návštěvnosti 
1150 hostů. V loňském roce jsme celkově poskytli 26129 
procedur a za letošní dva měsíce vyšplhal počet procedur 
na 7430. Březen svoji obsazenosti kolem 70% přináší další 
rekordy.

Pro letošní rok Lázně Lednice připravily bohatou na-
bídku kulturních akcí. Nejbližší termíny jsou stanoveny 
na 29.3.taneční večer, 5.4. módní přehlídka a 19.4. divadelní 
představení DOlinová NA HAnbě. Srdečně jsou všichni 
zváni na vínečko a povídání.

Stále více klientů se zajímá o možnost využití tzv. 
wellness programů. Proto ani Lázně Lednice nezůsta-
ly pozadu a přišly v tomto roce s rozšířenou nabídkou 
procedur. Přijďte i Vy vyzkoušet neodolatelnou masáž 
lávovými kameny, celotělový zábal z mořských řas, tělový 
peeling nebo Havajskou masáž.

Potřebujete si udržet kondici, vitalitu a životní elán? 
Lázně Lednice jsou určeny pro širokou veřejnost a nabízí 
odpočinek a relaxaci. Podpořte zdraví svých zaměstnan-
cům a darujte jim bonus ve formě dárkových balíčků 
procedur. V současné době využívají blahodárné účinky 
lázeňských procedur zaměstnanci např. MÚ Břeclav, MÚ 
Hodonín, Gumotexu aj. Nejlepší investice je do zdraví!

Lázně Lednice přicházejí s bohatou nabídkou

 Každé poslední úterý v měsíci od 8.45-9.45 hod. zve 
Miniklub Valtice maminky s dětmi na mateřské dovolené 
na Cvičení maminek s dětmi do velké tělocvičny ZŠ Led-
nice. Cvičení  je  rozděleno do dvou částí, v  jedné cvičí 
maminky s dětmi s overbally a velkými balóny, v druhé 
cvičí děti s maminkami na  lavičkách, švédských bed-
nách, kruzích, ribstolech. Děti 
jsou obvykle velmi nadšené z  
velkého prostoru i  překážek, 
které v něm musí zdolávat. 
Termíny dalších cviční jsou:

úterý 25. 3.(po Velikonocích), 
29. 4, 27. 5, 24. 6. 2008

Za Miniklub Valtice při ECM 
Mikulov  zve Štěpánka Brožo-
vá-Bližší informace na tel. čísle.: 
608 367 232  nebo 776 090 906

Cvičení maminek
s dětmi pokračuje

Dopolední cvičení žen
Pravidelně každý čtvrtek dopoledne od 7.50 - 8.35   ve 

velké tělocvičně ZŠ probíhá kondiční cvičení žen. Cvičení 
je určeno pro ženy s dětmi na MD nebo pro ty, které pra-
cují na směny a nemohou se účastnit večerních cvičení. 
Děti (bez infekčních nemocí) si maminky mohou vzít 
s sebou. Mají zde vyhrazený koutek s hračkami. Občas 
děti místo hraní raději napodobují maminky(viz obrázek). 
Na čtvrteční ranní setkávání se 
těší nejen maminky, ale i děti.  
Za  podporu této činnosti děku-
jeme obci Lednice - zvláště Janu 
Vodáčkovi-předsedovi komise 
rady obce Lednice pro kulturu 
cest.ruch, lázeňství a na pod-
poru zájmové činnosti.

Za ASPV při TJ Moravan Ledni-
ce Štěpánka Brožová 
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Další informace – zajímavosti

pro školní rok 2008/2009 se uskuteční:
v měsíci březnu – výdej žádostí o přijetí dítěte k před-
školnímu vzdělávání
dne 9. 4. 2008 – zápis do MŠ (tj. přijímání vyplněných 
žádostí) 

Postup při přijímání dětí do mateřských škol:
Při zápisu do mateřské školy postupuje ředitelka MŠ 

v souladu v vyhláškou č. 14/2005 Sb., o předškolním 
vzdělávání, §34 z. č. 561/2004 Sb., zákon o předškolním, 
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělá-
vání (školský zákon), a zákonem č. 500/2004 Sb., správní 
řád v platném znění.

Výdej žádostí
Žádostí o přijetí dítěte si můžete vyzvednout v MŠ 

během měsíce března. Při výdeji žádostí dostanete i evi-
denční list, na kterém potvrdí dětský lékař zdravotní stav 
vašeho dítěte a řádné očkování dítěte. 

Také budete seznámeni s kritérii pro přijímání dětí do 
MŠ – kriteria si stanoví každá MŠ samostatně podle plat-
ných zákonů a podmínek své školy. Obecně při stanovení 
kritérii platí, že se přednostně přijímají děti v posledním 
roce před zahájením povinné školní docházky.

Zápis do MŠ – 9. 4. 2008 13 – 16 hodin
V tento den rodiče vrací vyplněné žádosti o přijetí dítěte 

do MŠ společně s evidenčním listem (zde je nutné písemné 
potvrzení zdravotního stavu dítěte od dětského lékaře). 
Odevzdané žádosti jsou v MŠ evidovány pro zahájení 
přijímacího řízení.

Přijímací řízení do MŠ probíhá podle správního řádu 
a stanovených kritérií. 

Ve správní lhůtě vydá ředitelka MŠ rozhodnutí o při-
jetí nebo nepřijetí dítěte do MŠ  a v souladu se správním 
řádem je zašle či předá osobně rodičům. 

Den otevřených dveří – 27. 3. 2008 od 8.00 – 12.00
V tento den se můžete seznámit s prostředím mateřské 

školy, provozními záležitostmi, školním řádem a dozvědět 
se další údaje, které vás o mateřské škole zajímají.

Co se týče znalostí a dovedností dítěte před nástupem 
do MŠ – pro dobrou adaptaci dítěte je výhodou, pokud 
má dítě základní návyky v sebeobsluze (umí jít na WC, 
umí se najíst, zvládá přiměřeně oblékání, umí se dorozu-
mět s ostatními). To vytváří pro dítě základ sebedůvěry 
a sebejistoty, lépe se v MŠ cítí. 

Těšíme se na Vás i vaše děti.

Zápis dětí do MŠ v Lednici

V roce 1996 byl Lednicko – valtický areál (LVA) za-
psán na Seznam světového dědictví UNESCO v kate-
gorii kulturní dědictví, podkategorii kulturních krajin. 
V současnosti je jedinou kulturní krajinou zapsanou 
na tento prestižní seznam, kterou se Česká republika 
může pochlubit. Podmínkou pro ucházení se o zápis na 
tento seznam jedinečných statků světa bylo zpracování 
nominační dokumentace. Až od roku 2003 podmiňuje 
UNESCO zápis dalších statků doložením i plánu péče, 
tzv. Management plánu.

Protože Česká republika zatím nedoložila k nominační 
dokumentaci LVA potřebný dokument o ujasnění další 
péče a ochrany památky, byl Biosferickou rezervací Dolní 
Morava, o. p. s., na základě vítězného výběrového řízení, 
které vypsal Jihomoravský kraj v červnu 2006, zpracován 
Management plán Lednicko - valtického areálu (MP LVA). 
Zpracování takového dokumentu je poměrně náročné 
a trvá až dva roky v závislosti na dostupnosti odborných 
oborových podkladů, z kterých plán vzniká. 

Důležitým krokem, který je dlouhodobě zakotven při 
zpracovávání podobných rozvojových dokumentů v zá-
padní Evropě je tzv. veřejné projednávání. Tento, u nás 

zatím málo využívaný krok by měl být běžnou součástí 
všech koncepčních záměrů, týkajících se dalšího rozvoje 
a ochrany území, památky apod. 

Veřejné projednávání management plánů pro statky 
světového kulturního a přírodního dědictví UNESCO ob-
vykle probíhá měsíc nebo i 6 týdnů. Cílem projednávání je 

Veřejné projednávání Management plánu LVA
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zvyšování povědomí a zájmu o památku UNESCO mezi 
obyvateli, hledání nových podnětů a zapojení obyvatel do 
dalšího procesu péče o světové dědictví UNESCO. 

Veřejné projednávání MP LVA proběhlo v Lednici 
a ve Valticích (20. – 21. 11. 2007) a v obci Hlohovec (26. 11. 
2007). Na obce Bulhary, Břeclav, Rakvice, Přítluky, Podivín 
a Sedlec byl doručen návrh MP LVA v několika kopiích 
a se starosty byl dohodnut způsob jejich zpřístupnění ve-
řejnosti. Den po posledním z veřejných setkání se konala 
pracovní schůzka se zadavatelem (27. 11. 2007, JMK), na 
které byl odsouhlasen text návrhu MP LVA. Tímto mo-
mentem bylo možné zveřejnit dokument na webových 
stránkách OPS a otevřít veřejnou diskusi.

Následně bylo v období necelých 14 dní (od 27. 11. do 
10.12.2007) umožněno občanům zasílat své připomínky 
a konstruktivní podněty. Předložená pracovní verze 
Management plánu byla před tím několikrát připomín-
kována, konzultována a upravována na projednáních na 
úrovni odborů Jihomoravského kraje, na úrovni resortů 
a institucí (Národní památkový ústav, Agentura ochrany 
přírody a krajiny, Správa CHKO Pálava), v rámci jednání 
Mezioborové pracovní skupiny pro LVA,  mikroregionu 
LVA, s významnými hospodařícími subjekty v LVA (např. 
Lesy ČR a.s.) a s odborníky, kteří se v rámci své oborové 
specializace LVA, nebo některým z jeho aspektů zabýva-
jí. Veřejné  projednávání bylo zajištěno pracovníky Re-
gionální rozvojové agentury jižní Moravy ve spolupráci 
s Biosferickou rezervací Dolní Morava o. p. s. a starosty 
obcí Lednice, Valtice a Hlohovec.

To, že občanům Lednicko – valtický areál a jeho další 
vývoj není lhostejný se projevilo i v poměrně (na začátek) 
hojném zastoupení občanů v Lednici a v Hlohovci. Není 
pochyb o tom, že si všichni uvědomují současný neudr-
žitelný stav, kdy chybí koordinace jednotlivých aktivit 
a zájmů v území, stále nebyl dořešen systém zapojení 
samospráv, státní správy, péče institucí a rezortů v dal-
ším usměrňování rozvoje LVA, stejně tak není vyjasněn 
způsob a zdroje financování aktivit navržených v Mana-
gement plánu, přičemž současná legislativa neumožňuje 
ani realizaci některých potřebných navržených opatření. 
Jako nedostatečná je občany vnímána dosavadní péče 
o Bezručovu alej, o parkové úpravy v krajině (v okolí Led-

nických rybníků), neujasněnost možných dopadů navrho-
vaných záměrů (obchvat Valtic), nedořešené majetkové 
vztahy, nejasné principy ochrany území LVA z pohledu 
památkové péče i ochrany přírody a krajiny. Zájem byl 
o možnosti rozvoje podnikání v souvislosti se zvyšujícím 
se cestovním ruchem v LVA, o zpracování a dostupnost 
informací ohledně cestovního ruchu atd. Informace, které 
byly získány na veřejných projednáních byly zahrnuty do 
konečné verze MP LVA, která byla odevzdaná zadavateli 
Jihomoravskému kraji v Brně.

V současnosti probíhá upřesňování cílů a požadavků 
stanovených v  MP LVA na úrovni resortů. Další postup 
v souvislosti s naplňováním cílů MP LVA a usměrňová-
ním péče o Lednicko – valtický areál bude vyjasněn na 
jednání Mezioborové pracovní skupiny pro LVA, které 
proběhne začátkem jara letošního roku. 

Za zpracovatele MP LVA si uvědomujeme, že i když 
všechno neproběhlo tak, jak jsme si původně přáli a plá-
novali, jsme rádi, že jsme tento „první krok“ k další vzá-
jemné spolupráci a komunikaci společně udělali. Je jen 
začátkem dalšího procesu, který nás  v LVA čeká. Nebude 
jednoduchý, určitě nebude bez problémů a nedostatků, 
ale věříme, že v komunikaci a otevřenosti se všemi již 
začal…

Ing. Eva Horsáková,
Biosferická rezervace Dolní Morava o.p.s.

Sdělení obecního úřadu
Sdělujeme občanům, že mimořádné uložení velkoobjemového odpadu do kontejneru v areálu ČOV v Lednici 

musí být vždy předem domluveno na Obecním úřadě v Lednici. Uložení takového odpadu je zpoplatněno částkou 
100,- Kč (1 vozík za osobní automobil). Částka je splatná předem na pokladně Obecního úřadu.

Žádáme občany, aby si v ulicích, ve kterých bude probíhat výstavba kanalizace, označili své popelnice číslem 
popisným. Z důvodu komplikovaného vývozu budou označené popelnice odvezeny pracovníky stavební firmy  na 
dostupné místo pro vjezd vozidla fa. Hantály.

Oznamujeme občanům, že pravidelný jarní úklid obce bude uskutečněn až v měsíci dubnu, kdy budou na 
určená stanoviště přistaveny kontejnery k uložení  větví  a odpadu ze dvorků, zahrádek. O přesném datu budete 
informování prostřednictvím letáčků.
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V tomto čísle zpravodaje vás chci blíže seznámit s Garni 
Hotelem 1.PLAVEBNÍ, který stojí na začátku Lednice, po-
kud přijíždíte od Podivína.  Na mé otázky mi odpovídala 
paní Zuzana Martinková. 

1. Kdy jste hotel otvírali?
Bylo to přesně 31. 5. 2006 a naši první hosté se k nám 

neustále vrací, obvykle  jezdí jedenkrát za dva měsíce. 
Mají zde už „svůj“ pokoj, a když si při svém náročném 
zaměstnání chtějí odpočinout, řeknou si „jedeme domů“ a 
vyrazí k nám do Lednice.

2. Jaká je kapacita vašeho hotelu?
V hotelu je 10 pokojů – 4 dvoulůžkové a 6 apartmánů. 

Celková kapacita je 20 stálých lůžek + 15 přistýlek.
3. Mohou se u vás hosté stravovat?
Jsme Garni  Hotel, tj. typ ubytovacího zařízení s omeze-

ným stravováním. Hostům poskytujeme pouze snídaně. Při 
zajišťování plné penze či firemních rautů spolupracujeme 
s lednickými restauracemi.

4. Jaké další služby hostům nabízíte?
Kromě klidného prostředí a rodinné atmosféry poskytu-

GARNI  HOTEL 1.  PLAVEBNÍ
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ZVEME   VÁS
do nově otevřené čistírny oděvů

v Obchodním centru TESCO Břeclav
Vaše oděvy vyčistíme běžně do 24 hodin,

na rychlovku do 90 minut
Provozní doba : Po – Ne  9.00 – 21.00

Těší se na Vás fi rma POLDAS, v.o.s. a její 
zaměstnanci

Tel. 519 324 024, e-mail.: poldas@poldas.cz

Inzerce

Půjčky 6000-200000
pro zaměstnance, důchodce, podnikatele

(i s 0 na daň př.) a ženy na MD. Bez ručitele,
bez poplatku, rychle a levně. 

Tel.: 775 699 334 www.prijemnepenize.cz

jeme služby na úrovni hotelu, každému hostu se snažíme 
ušít program přímo na míru. Zaměřeni jsme na indivi-
duální hosty, především rodiny s dětmi, ale nebráníme se 
ani firemním akcím. Pokoje jsou na hotelové úrovni – jak 
velikostí, tak vybaveností.  Vloni jsme získali certifikát 
„Cyklisté vítání“, takže i cyklisté u nás naleznou služby 
na odpovídající úrovni. Od letošního roku se pyšníme cer-
tifikátem „Rodinná dovolená“, který připravila Centrála 
cestovního ruchu ve spolupráci s Nadací Partnerství. Do 
tohoto nového turistického produktu je zahrnuto pouze 7 
ubytovacích subjektů z celé Jižní Moravy.

Pro děti zde máme dětské 
hřiště, jež se bude v letošním 
roce ještě rozšiřovat. Každý 
pokoj má samostatný vstup 
z terasy, na níž je i posezení. 
Areál je uzavřený, takže pro 
děti bezpečný a rodiče odpo-
čívající na terase mají své děti 
stále „na očích“. V sezóně to 
tu vypadá jako v MŠ. Pro děti 
je zde ještě zastřešený dětský 
koutek s hračkami, různými 

hrami i tabulí k malování. 
5. Jak jste spokojena
s využitím kapacity vašeho hotelu?
Největší obsazenost je samozřejmě v létě. Letos začínáme 

třetí sezónu, loňská přinesla navýšení proti předloňské a 
doufám, že letošní bude minimálně tak úspěšná jako ta 
loňská.

7. Kolik zaměstnanců se stará o hosty?
V hlavní sezóně 3 zaměstnankyně.
8. Chtěla byste ještě něco dodat?
Snad jen to, že areál hotelu vznikl rekonstrukcí budov 

bývalé lichtenštejnské myslivny. 
Hlavní budova hotelu je vlastně 
bývalé hospodářské stavení, 
které sloužilo jako zimní lodě-
nice pro čluny vozící panstvo 
po zámeckém rybníce. Také 
zde byli přes zimu schováni 
pávi a ovečky.

Za odpovědi na otázky paní Z. 
Martinkové

děkuje J. Pánková
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Kalendá  svozu odpad  2008  

DUBEN ZÁ Í

Pond lí 7 14 21 28 Pond lí 1 8 15 22 29

Úterý 1 8 15 22 29   Úterý 2 9 16 23 30

St eda 2 9 16 23 30 St eda 3 10 17 24

tvrtek 3 10 17 24 tvrtek 4 11 18 25   

Pátek 4 11 18 25 Pátek 5 12 19 26   

Sobota 5 12 19 26 Sobota 6 13 20 27   

Ned le 6 13 20 27 Ned le 7 14 21 28   

KV TEN ÍJEN

Pond lí 5 12 19 26 Pond lí   6 13 20 27

Úterý 6 13 20 27 Úterý   7 14 21 28

St eda 7 14 21 28 St eda 1 8 15 22 29

tvrtek 1 8 15 22 29   tvrtek 2 9 16 23 30

Pátek 2 9 16 23 30   Pátek 3 10 17 24 31

Sobota 3 10 17 24 31   Sobota 4 11 18 25   

Ned le 4 11 18 25 Ned le 5 12 19 26   

ERVEN LISTOPAD 

Pond lí 2 9 16 23 30 Pond lí   3 10 17 24

Úterý 3 10 17 24 Úterý   4 11 18 25

St eda 4 11 18 25 St eda 5 12 19 26

tvrtek 5 12 19 26 tvrtek   6 13 20 27

Pátek 6 13 20 27   Pátek 7 14 21 28

Sobota 7 14 21 28 Sobota 1 8 15 22 29

Ned le 1 8 15 22 29   Ned le 2 9 16 23 30

ERVENEC PROSINEC 

Pond lí 7 14 21 28 Pond lí 1 8 15 22 29

Úterý 1 8 15 22 29   Úterý 2 9 16 23 30

St eda 2 9 16 23 30   St eda 3 10 17 24 31

tvrtek 3 10 17 24 31   tvrtek 4 11 18 25   

Pátek 4 11 18 25 Pátek 5 12 19 26   

Sobota 5 12 19 26 Sobota 6 13 20 27   

Ned le 6 13 20 27 Ned le 7 14 21 28   

SRPEN

Pond lí 4 11 18 25

Úterý 5 12 19 26

St eda 6 13 20 27   

tvrtek 7 14 21 28

Pátek 1 8 15 22 29   

Sobota 2 9 16 23 30   

Ned le 3 10 17 24 31   

sb r papíru a 
plastu

svoz TKO (tuhý komunální odpad z domácností 

Hantály a.s. - tel.: 519 361 171 

St edisko svozu TKO - tel.: 519 361 182, 602 583 273 

St edisko separace - tel.: 519 361 183, 602 746 252 

www.hantaly.cz
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KINO LEDNICE
Zámecké náměstí 70, 691 44 Lednice

Tel.: 775 155 755; e-mail: kino@lednice.cz, www.lednice.cz/kino

DUBEN 2008

Uzávěrka dalšího čísla 15.4. 2008

Redakční rada: Mgr. L. Dostál, Mgr. J. Pánková, I. Vaníčková

Tisk: Tiskárna Blažej Pálka, Břeclav

Změna programu vyhrazena

2. 4. 2008 SEJMI JE VŠECHNY Vstupné
49,-

Thriller USA, titulky, 86 minut
Naštvaný a chladnokrevný Smith svůj život zasvětil ochraně 
té nejbezbrannější bytosti na světě – nově narozeného dítěte.18.00 a 20.00 Přístupný 

od 12 let

9. 4. 2008 NA VLASTNÍ NEBEZPEČÍ Vstupné
49,-

Thriller ČR, 92 minut
Vzrušující souboj s divokým přírodním živlem, samozvanými 
strážci zákona i hranicemi vlastních možností v novém fi lmu 

Filipa Renče.
18.00 A 20.00 Mládeži 

přístupný

16. 4. 2008 NEJKRÁSNĚJŠÍ HÁDANKA Vstupné
49,-

Pohádka ČR, 98 minut
Nová fi lmová pohádka Zdeňka Trošky.17.00 A 19.00 Mládeži 

přístupný

23. 4. 2008
LOVCI POKLADŮ Vstupné

49,-

Akční USA, titulky,  124 minut
Pro Bena Gatese (Nicolas Cage) není historie jen suchým 

výčtem toho, co se v dávné a zapomenuté minulosti událo...17.30 A 20.00 Mládeži 
přístupný

30. 4. 2008 O RODIČÍCH A DĚTECH Vstupné
49,-

18.00 A 20.00
Komedie ČR, 110 minut

Milovat je lidské – chybovat je dědičné.Komedie o otcích, 
synech a ženách jejich života.

Mládeži 
přístupný


